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z posiedzenia Komisji OSwiaty i Zdrowia, która odbyla siE dnia 14.02.2007r.

Porz4dek posiedzenia :
1. Omówienie projektów uchwal:

- w/s regulaminu wynagradzania nauczycieli na rok 2007
- w/s przyjqcia Gminnego Programu Rozwiqzywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii.

2. Sprawy róZne
3. Wizyta w Zespole Szkól z Oddzialami Integracyjnymi w tr omnicy.

Protokól zpoprzedniego posiedzenia komisji zostal przyjpty przy 7 glosach za i I glosie
wstrzymuj4cym.
Porzqdek posiedzenia komisji zostal przyjqty jednogloSnie.

Ad.  1.
Pracownik Urzgdu Gminy Pani Barbara Weseliúska przedstawila projekt regulaminu v,rynagradzania
nauczycieli na rok 2007 oraz przedstawila informacjQ o wynagrodzeniach nauczycieli wg stanu na
miesi4c grudzieú 2006 roku.
Z informacji wynika, 2e nauczyciele nie osi4gaj4 éredniego wynagrodzenia, które winni posiadaó
zgodnie z zapisami Karty Nauczyciela.
Regulamin byl omawiany z dyrektorami szkól i uzgodniony ze zwiqzkami zawodo!\ymi.
Projekt uchwaly komisja zaopiniowalapozyfywnie przy 5 glosach zai 3 wstrzymujqcych.

Regulamin wynagradzanianauczycieli na rok 2008 komisja omówi przy omawianiu wytycznych do
arkuszy organizacyj nych.

Kierownik GOPS Andrzej Hamziuk przedstawil projekt uchwaly w/s przyjEcia Gminnego Programu
Rozwi4zywani a Probl emów Alkoho lowych i Narkomani i.
W dyskusji radni poruszyli skutecznoSó dzialai Komisji Rozwi4zywania Problemów Alkoholowych.

Kierownik wyjaÉnil. 2e trudno jest skutecznoéó wykazaó, komisj a dziala zgodnie z ustaw4. W
ubieglym roku odbyly sig kontrole w terenie, protokoly s4 do wgl4du.
Policja nalo?yla mandaty karne za spo?ywanie napojów alkoholowych w obrqbie sklepu.

Projekt uchwaly w/s Gminnego Programu RozwiEzywania Problemów Alkoholowych i Narkomanir
zostal przyjqty przy 7 glosach za i I glosie wstrzyrnuj4cym.

Ad.2.
Radne Mlodzielowej Rady Gminy przedstawily sprawozdanie z dzialalnoSci w kadencji2004 -2006

I sprawozdanie w zalqczenitl.
W pa2dzierniku 2006 roku zakoúczyla siE kadencja MRG.
Opiekun MRG Pani Aleksandra Kolodziej poinformowala o trudnoéciach z jakimi spotykala siq jako

opiekun. Brak bylo wspólpracy ztczniami z Zespolu Szkól w Myslakowicach, trudno bylo zwolaó
sesjE gdyz mlodziez na przychodzila na spotkania i nie bylo wymaganej iloSci radnych.

Sprawozdanie komi sj a j edno glo Sn ie pr zyj pla do wi adomo Sci.

Komisja widzi koniecznoSó spotkania z dyrektorami szkól celem omówienia dalszego
funkcjonowania MRG. Komisja widzi koniecznoSó powolania MRG i objEcia ich dzialalnoéci
szczególna opiek4.

Komisja zapoznala sig z pismami UrzEdu Gminy:
Il z dnia 16.01.07 - odpowiedzi na wnioski do protokolu nr 212006
2l z dnia 13.02.07 - odnowiedZ na wniosek do nrotokolu nr 312007



Przewodniczqca komisji przedstawila plan pracy komisji na rok 2007 - plan pracy zostalprzyjEty.

A d . 3 .
Podczas spotkania w ZSzOI w l-omnicy porllszono nastqpuj4ce tematy:
- funkcjonowanie MlodzieZowej Rady Gniiny Myslakowice w znacznym stopniu zale|y od
opieki ze strony Rady Gminy Myslakowice,

- stosownoríó opiniowanego regulaminu wynagradzanianauczycieli w kontekScie uwag
komisji na temat mo2liwo5ci osi4gniEcia Srednich w szkolach, poprzez dzialania dyrektorów szkóI.

Dyrektor szkoly Julita Odelga przedstawila sprawy szkoly a szczególnie:
- braki finansowe ( 139.000)
- likwidacjE etatu nauczyciela wspomagajqcego.
- koniecznoSó wykonania remontów: dachy, ogrodzenie terenu,
- koniecznoÉó wykorzystania dokumentacji na termoizolacjq,
- bal sponsora.
- dzialalnoSó pedagoga i psychologa,
- korzySci z wprowadzenia monitoringu obiektu.
- wspólpraca z rodzícami i instytucjami.
- problem wychowawczy ( nie dydaktyczny ) zwr4zany z mlodzielqzKarpnik, która kontynuuje
naukE w gimnazjum, problem z kontynuacj4 nauki jqzyków obcych

- jednym z najw.aLmejszych zadahjest uporz4dkowanie terenów zielonych wokól szkoly.

W n i o s k i :
Komisja zwraca siE z proSb4 do Wójta o uruchomienie Srodków finansowych dla opiekuna
Mlodzieíowej Rady Gminy Myslakowice, jako gratyfikacji za opiekE - wniosek przyjEto
jednogloSnie.

W zwi4zku z problemami zwiEzanymi z funkcjonowaniem Mlodzie2owej Rady Gminy Myslakowice
komisja wnioskuje o przeprowadzenie wyborów do MRGM pod patronatem Rady Gminy i objqcia
opiek4 MRG - wniosek przyjEto jednogtoÉnie.

Protokolowala Przewodnicz4ca Komisji
E. Nizwald ,Ka|arzyna Baec^f-Kamiñska
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